
۳۲۰ پرسنل «روغن نباتی قو» چشم
انتظار چراغ سبز دولت

رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست شورای شهر تهران آخرین وضعیت
کارگران کارخانه «روغن نباتی قو» پس از تعطیلی را تشریح کرد.

رحمت الله حافظی در گفت وگو با ایسنا، در مورد سرانجام تعطیلی
کارخانه روغن نباتی قو با بیان اینکه پرسنلی که فعالیت شغلی آنها
جز مشاغل سخت و زیان اور بود  از ظرفیت های قانونی استفاده کرده
و بازنشسته شدند گفت: اما در این میان تعداد ۳۲۰ نفر از پرسنل
باقی ماندند که مشمول قانون مشاغل سخت و زیان آور نمی شدند و 
تمام تلاشمان این بود که با کمک تامین اجتماعی و وزارت کار، این
افراد مشمول مشاغل سخت و زیان اور شوند تا برای همیشه پرونده

کارخانه روغن نباتی قو بسته شود.

وی با بیان اینکه در تلاش هایمان به این نتیجه رسیدیم که الحاق
۳۲۰ نفر از پرسنل کارخانه روغن نباتی قو به قانون مشاغل سخت و
زیان آور نیازمند مصوبه هیات وزیران دارد گفت: برهمین اساس
مکاتبه ای با معاونت حقوقی ریاست جمهوری داشته و درخواست خود را
مکتوب اعلام کردیم این در حالیست که موارد مشابه این نیز پیش از
این وجود داشته  بگونه ای که در قزوین کارخانه ای مشابه با شرایط
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روغن نباتی  بود که دولت به صورت استثناء کارگران این کارخانه را
مشمول قانون مشاغل سخت و زیان آور و بازنشسته کرد.

حافظی با بیان اینکه ما انتظار داشتیم ۳۲۰ پرسنل کارخانه روغن
نباتی قو هم مشمول قانون مشاغل سخت و زیان آور شوند  گفت: اما
این مهم محقق نشد و درخواستی که در این زمینه برای معاونت حقوقی
ریاست جمهوری ارسال شد به وزارت کار و از آنجا هم به سازمان
تامین اجتماعی فرستاده شد و مجددا توضیحات سازمان تامین اجتماعی
در پاسخ درخواستمان ارسال شد اما واقعیت این است که ما پاسخ
سازمان تامین اجتماعی را می دانستیم و انتظار داشتیم، معاونت
حقوقی بعد از اینکه نظرات سازمان رفاه و تامین اجتماعی را اخذ می
کند موضوع را در دستور کار دولت قرار داده و با مصوبه هیات دولت

این ۳۲۰ نفر بازنشسته شوند.

وی با بیان اینکه ۳۰۰خانوار چشم انتظار  مصوبه هیات دولت هستند
گفت: در حال حاضر این افراد از بیمه بیکاری استفاده می کنند ولی
انتظار بود که مسیر از طریق معاونت حقوقی ریاست جمهوری به
سرانجام برسد، هرچند که مجددا مکاتبه با معاونت حقوقی را دراین
زمینه پیگیری می کنیم اما نتیجه این نامه نگاری ها به شورای شهر

پنجم خواهد رسید.


